
Evaluatie Luminosity

Datum: 3 augustus 2022

Aanwezig: mevrouw L. Lemmens (Federatie) de heer J. Boxma (Luminosity)
de heer W. van Rossum (Federatie) mevrouw I. Keur (Gemeente)
de heer B. van Eck (Luminosity) de heer H. Bos (Gemeente)
de heer M. de Wit (Luminosity)

1. Opening

Op 3 augustus hebben de federatie van strandverenigingen (hierna: federatie), de gemeente en de
organisator van Luminosity (hierna: organisator) een constructief en prettig gesprek gehad. Het is
niet gebruikelijk om een evenement met partijen anders dan de organisator te evalueren, maar in
overleg met de federatie heeft de gemeente alsnog een evaluatie geïnitieerd. Het evenement wordt
binnenkort ook in overleg met de evenementencommissie, bestaande uit vertegenwoordigers van
verschillende afdelingen en de hulpdiensten, geëvalueerd. Op basis van deze twee evaluaties neemt
de gemeente in het najaar een besluit over de toekomst van het evenement. Vanzelfsprekend ten
alle tijden onder voorbehoud van een gedegen aanvraag en planvorming. De federatie wordt
geïnformeerd over het besluit van de gemeente.

Zowel het verslag als de eerder door de federatie gedeelde evaluatiedocumenten worden met de
organisator gedeeld met het verzoek om bij toekomstige planvorming zoveel mogelijk tegemoet te
komen aan de federatie. De gemeente complimenteert de federatie voor de gedeelde
evaluatiedocumenten. Deze evaluatiedocumenten geven een goed beeld van de ervaringen van de
bewoners over het verloop van het evenement.

2. Op- en afbouw van het evenement

De Federatie geeft een toelichting op de ervaringen tijdens de op- en afbouw van het evenement. De
periode van de op- en afbouw is fors en daardoor mogelijk zelfs meer overlastgevend dan het
evenement zelf. De afstand tot de strandhuisjes is beperkt, waardoor er sprake is van zichtverlies en
geluidsoverlast (er werd ook in de avond- en nachtelijke uren gebouwd). Het gebruik van de
strandafgang F4 levert veel overlast op voor de strandhuisjes.

De organisator heeft in aanloop naar het evenement een aantal aanpassingen doorgevoerd om de
verkeersstromen op de strandafgang te beperken. Hierdoor werden materialen tijdelijk opgeslagen
op het parkeerterrein. In de laatste dagen zijn alleen noodzakelijke transporten (waaronder
bevoorrading en techniek) over de strandafgang gegaan. De federatie heeft geen vermindering van
het aantal transportbewegingen ervaren. Het gebruik van de strandafgang werd in algemene zin als
belastend ervaren. Aan de organisator wordt gevraagd om eventuele alternatieven te onderzoeken.

Ook worden de parkeervakken in de omgeving van het evenement weken voorafgaand aan het
evenement in gebruik genomen, wat leidde tot kampeer- (door het ontbreken van hoogtebalken) en
parkeerproblematiek. Ten laatste is er een aggregaat geplaatst wat stankoverlast veroorzaakte. De
organisator heeft de ambitie om het evenement te verduurzamen en wil in de toekomst bij voorkeur
een aggregaat op zonne-energie gebruiken.



3. Tijdens het festival

De federatie geeft aan de locatie niet geschikt te vinden voor een grootschalig muziekfestival en
geeft dan ook de voorkeur voor verplaatsing naar een andere locatie (of in ieder geval een andere
periode).

De federatie geeft een toelichting op de ervaringen tijdens het evenement. De ervaringen van
strandhuisjesbewoners zijn gemengd. Er zijn bewoners die overlast hebben ervaren en daardoor of
weg zijn gebleven of weg zijn gegaan. Daarvoor geldt: hoe dichter bij het evenement, hoe meer
overlast. Er zijn ook bewoners die geen overlast hebben ervaren en positief zijn over het evenement.
Er wordt een compliment gegeven over de organisatie. Onder andere de bewaking tussen de
strandhuisjes in de omgeving van het evenemententerrein werd gewaardeerd. Ook hebben een
behoorlijk deel van de bewoners gebruik gemaakt van de uitnodiging. De federatie heeft de volgende
verbeterpunten benoemd:

o Toiletten op de boulevard en op het strand ter voorkoming van wildplassen
o Geur van de toiletten (tijdig legen)
o Veel bezoekers arriveerden via het strand (bewegwijzering en communicatie vooraf)
o Hekken bij alle strandafgangen om inloop vanaf de boulevard te voorkomen
o Feesten op een parkeerplaats (direct melden aan de nachtbeveiliging)
o Strandafgang F4 niet gebruiken

4. Proces en communicatie

Proces

De gemeente heeft de vergunning op 7 juni 2022 verleend (gepubliceerd op 14 juni 2022). Helaas
heeft de verlening van evenementenvergunning dit jaar langer geduurd dan gebruikelijk. Dit heeft te
maken met de opheffing van de coronamaatregelen in maart 2022. Pas daarna kon de gemeente de
aanvragen in behandeling nemen. Vanzelfsprekend wil de gemeente volgend jaar de aanvragen van
evenementenvergunningen eerder afwikkelen.

De gemeente geeft op verzoek van de federatie een toelichting op het reguliere vergunningenproces.
Jaarlijks wordt in november de evenementenkalender opgesteld. Alle organisatoren in Zandvoort
moeten zich voor 20 oktober aanmelden bij de gemeente. Vervolgens wordt een regionale
evenementenkalender opgesteld door de Veiligheidsregio Kennemerland (VRK). De regionale
kalender wordt doorgaans in januari vastgesteld. Direct daarna wordt de evenementenkalender
gepubliceerd en gedeeld met partners. Dit jaar heeft de gemeente de partners, waaronder de
federatie, pas in maart (na opheffing van de coronamaatregelen) over de evenementenkalender
geïnformeerd.

Zodra de kalender is vastgesteld, kunnen evenementenorganistoren een vergunningaanvraag
indienen. Bij een vergunningaanvraag van een grootschalig evenement, waaronder Luminosity,
worden onder andere een draaiboek, situatietekening, een veiligheids- en calamiteitenplan, een
verkeersplan, constructieplan en een geluidsplan bijgevoegd. De vergunningaanvraag wordt
gepubliceerd in de Zandvoortse Courant en op Overheid.nl. Belanghebbenden worden daarmee in de
gelegenheid gesteld om binnen twee weken hun zienswijze op het evenement te geven. De
vergunningverlener beoordeelt of de aanvraag compleet is, waarna de aanvraag ter advies aan de
evenementencommissie wordt gestuurd.



Voor grootschalige evenementen worden 2-3 vooroverleggen georganiseerd om alle documenten tot
in detail door te nemen. De organisator wordt daarna in de gelegenheid gesteld om de laatste
aanpassingen door te voeren. Op basis van de adviezen van commissieleden en de zienswijzen van
belanghebbenden weegt de gemeente de belangen af en neemt een besluit over het al dan niet
verlenen van een vergunning, waarna de vergunning wordt gepubliceerd.  Als aan alle regels door de
organisator is voldaan, zal de vergunning worden verleend (oftewel, het weigeren van een
vergunning dient goed beargumenteerd te worden).

Afgesproken wordt dat de gemeente de publicatie van de aanvraag en de verleende vergunning ter
zijner tijd aan de federatie toestuurt.

Communicatie

De gemeente heeft de organisator en de federatie begin mei 2022 aan elkaar verbonden. De
federatie geeft aan dat er overleg is geweest, maar dat er slechts beperkte aanpassingen mogelijk
waren. De gemeente adviseert de organisator om in de toekomst in een vroegtijdig stadium met de
federatie te overleggen, bij voorkeur voordat de vergunningaanvraag wordt ingediend.

De gemeente vraagt ook aandacht voor de communicatie vanuit de federatie richting alle
strandhuisjesbewoners. Er heeft overleg plaatsgevonden tussen de organisator, de federatie en de
gemeente, maar er wordt geconstateerd dat de informatie niet altijd bij de strandhuisjesbewoners
terechtkomt. Aan de organisator wordt daarom geadviseerd in het voorjaar in overleg me de
federatie een bijeenkomst voor alle strandhuisjesbewoners te organiseren.

Het heeft daarnaast de voorkeur om direct met het bestuur van de federatie in overleg te treden en
daar ook naar te verwijzen aan individuele strandhuisjes eigenaren, zo voorkomen we ruis.

5. Rondvraag

Geen


